
 

 

Referat Bådelaug bestyrelsesmøde 11/12/18 
 
1. Godkendelse af referat fra seneste møde. OK 
2. Økonomi status pr. Dd. Kr. 403.454,85 medlemstal 182 
3. Grejbokse? Bestyrelsen overvejer et forslag om at grejbokse skal koste det samme som en 

loftkabine: pt kr 280 pr år fra 2020. 
4. Nyt fra formanden og udvalgene: Oplæg fra kommunen: Per fremlagde foreningernes forslag. 

Indtil videre ser det ud til en positiv indstilling. Der skal nu udarbejdes en lokalplan som senere 
skal i høring. Det kommer ikke til at gå hurtigt, måske kan det være klar til august, hvis vi er 
heldige.  

5. Generalforsamling: 3/2 kl. 10.00 Dagsorden iflg vedtægterne. Suppleanterne ønske alle at 
genopstille. Torben S, Dennis og Jens ønsker at genopstille.  

6. Landpladserne:Der er en båd der skal fjernes senest ved udgangen af marts 18. Den er nu sat 
til salg. Patapalo er ikke afsejlet endnu. 

7. Katte på havnen: der er problemer med kattene i traktorskuret. De skider derinde. Og lugten er 
et problem. De holder rotterne væk. 3-4 katte er max her på havnen! Der er kun en der skal 
fodre. Kattene skal neutraliseres! Og måske ha chip på. Vi undersøger hvordan vi kan 
reducere antallet og ser om vi kan få en aftale med dyrehospitalet. Per skriver et indlæg 
vedrørende fodring i Maagen. 

8. KlubhusJens sender indlæg til Maagen. Bl.a. vinterfrokost. Måske ny udendørs lampe. Dørlås 
9. Kurser kanalskipper måske endagskursus. 
10. Maagen 
11. Evt. Jernrørene i havnen på Nordhammer er tæret på pga galvansk tæring. Vi kontakter 

formanden. Der er tvivl om hvorvidt jord ledningen må føres ombord når vi tilslutter landstrøm. 


